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Yakındır, bu günler fındık taban fiyatının açıklanacağı günler olmalı diyordum ki; öyle de oldu.Fı
ndık üreticisinin tamamı Cumhurbaşkanımızın taban fiyatı açıklayacağı anı beklerken fiyat
açıklandı.
Alım kampanyası yine Toprak Mahsulleri Ofisi
(TMO)
tarafından yürütülecek.
Bu kurum geçen yıl 16-17 liradan aldığı fındığı çeşitli tarih aralıklarında 22 ve 24 liradan sattı.
Kazanç elde etti.
TMO
kazancını üreticiyle paylaştı mı?
Hayır.
Oysa devlette bazı işlerde kazanç beklenmez. Tarım bunların başında gelir. Devlet gerekirse
zarar eder. Üreticisini korur. Üretimler artsın anlayışını önde tutar.
Öyle değil midir?
O halde; demek ki fındık değerli bir ürün. Dolayısıyla fiyatının da üreticisini doyurması
düşünülür.
Çünkü devlet; fındık üreticisi ve hiçbir üretici vatandaşını üzmez, üzemez. Ürünün geleceğini
karartmaz, karartamaz. Hiçbir masraf etmeden 3 milyar dolar girdi sağlayan bir fındık ürününü
değersizleştirmez, değersizleştiremez.
Sayın Cumhurbaşkanımız da bunu laiki ile yaptı.
Fındık taban fiyatı da bütün bu argümanlar değerlendirilerek verilmeliydi.
Öyle de oldu.
Taban fiyat Pazartesi akşam saatlerinde geldi.
22 Lira ve 22,50 lira olarak açıklandı.
Karadeniz’in çoğunluğu fındığın dalına bakmaktaydı. Üretimde her yıl kaliteyi arttırmayı
hedefledi. İlaç, gübre ve bakımları yapılarak mesai harcandı.
En önemlisi fındık geçim kaynağıdır, oğluna-kızına düğün yapma hayalidir, çocukların
geleceklerini kurma-onları okutma ve yaşama hazırlama ürünüdür.
İki gün sonra kurban bayramıdır.
Fındık üreticileri bayram sevinciyle birlikte taban fiyat sevinci de yaşadı. Bu sevincin
yaşanmasına vesile olan Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan olmuştur.
Ordu fındığı 22 lira olarak açıklanmıştır.
Erken gelen bayramın adı da 
“FINDIK TABAN FİYATIDIR”.
Bütün bağırış, çağırışlarla birlikte böyle bir tablo ortaya çıkmıştır.
Cumhurbaşkanımız Sayın Erdoğan fındık üreticisini piyasaya ezdirmemek adına olumlu bir fiyat
açıklamıştır.
Üreticiler adına Cumhurbaşkanımız teşekkürü hak etmiştir.
Muhalefeti de anlamakta fayda vardır. Çünkü taban fiyat adına ciddi mücadele verdiler. İktidar
üzerinde ciddi baskı oluşturdular ve fiyatın yüksek açıklanmasında pozitif algı yarattılar. Siz
sanmayın ki muhalefet bu konuda başarısızdır. Tam aksine esastan başarılıdır.
Dolayısıyla muhalefet de büyük bir teşekkürü hak etmiştir.*
*
*
Değerli okuyucularımız;
Geçen hafta Cuma günü Fatsa Güneş Gazetesinde yayınlanan manşet haber çok dikkat
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çekiciydi.
Haberde iki fotoğraf yer aldı.
2007-2020 yıllarına ait denizden çekilmiş Fatsa fotoğrafları.
Fotoğraflar, 2007 yılı daha yeşil bir Fatsa’yı, 2020 yılı daha betonlaşmış bir Fatsa'yı
gösteriyordu.
Aslında bu görseller Fatsa’nın siluetinin nasıl bir enkaza uğradığını resmediyordu.
İmar bozukluğunu, imar düzenlemelerinin yanlışlığını, dağın taşın çok katlı binalarla dolduğunu
görüyorduk.
Önemli bir mesaj veren görselleri gündeme getirdiği için meslek büyüğümüz Güneş Gazetesi
sahibi Feridun Altuntaş’ı tebrik ediyorum. 
Aslında bu yayınlar Fatsa basınını daha da güçlü hale getiriyor. Gerçek gündemlere çekiyor.
Her birimiz farklı açılardan gelişmeleri ortaya koyarak yayın yaptığımızda yerel basına olan
güveni daha çok arttırıyor. Bunu da duayenlerimiz yaptıkça bize de cesaret geliyor.
Fatsa yazılı basınında 1 günlük, 4 haftalık, 3 tane de aylık gazete yayınlanıyor. Tek radyo yayın
yapıyor. Çeşitli zamanlarda dergi yayınları oluyor. Ve bu yayınlarda hiçbir beklentisi olmayan
değerli köşe yazarlarının yazıları yayınlanıyor. Şiirler yayınlanıyor. 
Tüm bunların her biri tabii ki kıymetli, kendilerine has bakış ve anlayışlarıyla yayın yapıyorlar.
Tarafsız ve bağımsız olmaya özen ve gayret gösteriyorlar. Niye; hedefleri basın yoluyla
memlekete hizmet etmek.
Bu hizmetin karşılığı alınıyor mu?
Tabii ki alınıyor. Tabii ki ticareten bir para kazanılıyor. Kazanılmasa zaten gazeteler yayın
hayatlarını sürdüremezler.
Çok şükür ki; Fatsa’nın esnafı bu gazetelerin arkasında duruyor. Yıllık aboneliklerini yeniliyor.
Bununla birlikte STK’lar abone ve ilan desteklerini hiç esirgemiyor. Yerel yönetimler de abone
ve ilan desteklerinde ketum davranmıyor. Siyasi partiler de üzerlerine düşen desteklerde geri
durmuyorlar.
Kısaca; Fatsa basını Fatsa’nın dinamikleriyle yoluna devam ediyor. Bu birlikteliği ve bütünlüğü
oluşturmuş durumdayız. 
Çünkü birlikten güç doğuyor.
Tüm yayın kuruluşlarına teşekkür ediyor, okuyucularımıza ve meslektaşlarımıza iyi
bayramlar diliyorum…
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